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Circular (2.2) 
 

 

Important Notice on Patented Technology and Trademarks 
 

 

Examples of Patented Technology and/or Trademark Owners (“IP Owners”): 
 
Dolby Laboratories Licensing Corporation 
Koninklijke Philips Electronics N.V.  
MPEG LA, LLC  
Apple Inc.  
HDMI Licensing, L.L.C. 
 
The above companies are examples only. Should your products on display use any third party’s 
patented technology or trademarks, please also read this important notice as the same 
arrangement applies. 
 
 

HKTDC Hong Kong Electronics Fair (Autumn Edition) 2025, 13 - 16 October 2025 (“Fair”) 
 
Thank you for your participation in the Fair.  If you will be displaying any consumer electronics equipment 
capable of supporting IP Owners’ technology and/or which uses their trademarks (Devices) at your booth 
during the Fair, please be advised that representatives of the IP Owners may be attending the Fair to 
verify that all such Devices on display have been properly licensed.  Please check with your 
manufacturer/supplier that the Devices being displayed at your booth during the Fair are the subject of 
a CURRENT VALID LICENCE from relevant IP Owners and ensure that the following documents are 
available for inspection by HKTDC staff at your booth at all times during the Fair:- 
 
1. If you are a licensee of an IP Owner, a copy of the current valid license agreement between you and 

the IP Owner in respect of the Devices; 
 
2. If you are a sub-licensee of an IP Owner:- 

(a) a copy of the current valid license agreement between the IP Owner and its licensee; and 
(b) a copy of the current valid sub-license agreement between you and the licensee in respect of 

the Devices; 
 

3. If you purchase the Devices from licensees of an IP Owner:- 
(a) a copy of the current valid license agreement between the IP Owner and the licensee; 
(b) a copy of your purchase order to the licensee in respect of the Devices on display at your booth 

during the Fair OR a copy of the letter from the licensee certifying that it has sold the relevant 
Devices to you. 

 
Your co-operation in that respect would be greatly appreciated so as to avoid any unnecessary 
disruption to your business during the Fair. Please refer to the “Exhibitors’ and Advertisers’ Brief” for 
more information about our IPR procedures.  
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 通告 (2.2) 

 
 

有關專利技術及商標之重要通告 
 

 

本通告中所指〝知識產權擁有人〞包括但不限於以下持有專利技術及/或商標的公司： 
 

Dolby Laboratories Licensing Corporation 

Koninklijke Philips Electronics N.V. 
MPEG LA, LLC 
Apple Inc. 
HDMI Licensing, L.L.C. 
 

請注意：上述公司只是部分知識產權擁有人的例子， 假如 貴公司展出的產品使用了其他第三方的專

利技術或商標，也敬請細閱此通告並注意有關安排。 

 

2025 年 10 月 13-16 日香港貿發局香港秋季電子產品展 2025（"秋季電子展"） 

感謝 貴公司參與秋季電子展。在展覽期間，知識產權擁有人的代表可能會到場查證展場內可以支援

有關知識產權擁有人的專利技術及/或使用其商標的消費性電子產品(以下簡稱〝授權器材〞) 是否已

獲恰當的授權。 如果 貴公司需於展台內展示任何授權器材，請向您的廠商/供應方確定該等授權器

材之授權為持續有效，並確保下列文件能於展台內即場提供與貿發局職員驗證： 

1. 就直接獲知識產權擁有人授權的參展商，雙方就授權器材訂立的持續有效授權協議書的副本； 

2. 就經某授權人間接獲知識產權擁有人授權的參展商：-  

(i) 知識產權擁有人與該授權人就授權器材訂立的持續有效授權協議書的副本；和 

(ii) 參展商與該授權人就授權器材訂立的持續有效次級授權協議書的副本。 

 

3. 就採購自知識產權擁有人的授權人之授權器材：- 

(i) 知識產權擁有人與該授權人就授權器材訂立的持續有效授權協議書的副本；和 

(ii) 參展商向該授權人就展出的授權器材所發出的採購單副本 或 該授權人向參展商就銷售該展

出的授權器材而發出的信函之副本。 

 

多謝 貴公司的充分合作以避免 貴公司的業務於展覽期間受到任何不必要的影響。如需要我們的知識

產權保護程序的更多資訊，請參閱「參展商及廣告商須知」。 


